



## SKOLEBESTYRELSEN – skoleåret 2021/2022-4

Tid: Torsdag den 25. november, kl. 18.00-20.30  
Sted: Mødelokale 33 på 1. sal  
Fraværende: Sofie, Finn, Line, Anya, David, Marie  
Ordstyrer: Marie Louise

	<b>Referat</b> Referatet godkendes løbende under mødet - efter hvert punkt. B=Beslutning, D=Drøftelse, H=Høring, O=Orientering, T=Tilsyn
1.	Godkendelse af dagsorden <i>Godkendt</i>
2.	Nyt fra elevrådet – (10 min.) - Elevråd/O <i>Elevrødderne var desværre begge forhindret. God stemning ved første møde, god energi til at få lavet fælles ting, som eleverne ikke har kunne gøre i længere tid. David formand 9. årgang, Marie næstformand 8. årgang</i>
3.	Evaluering af arrangement med Peter Mygind (20 min.) Marie Louise-DN /D <i>Blev desværre igen aflyst, men vi har fået en ny dato torsdag d. 28. april 2022.</i>
4.	Principper (gennemgang og tilsyn) – (60 min.) Marie Louise-DN-PL/D <ul style="list-style-type: none"><li>• Det videre arbejde med principperne på de kommende møder</li><li>• Mobilpolitik (bilag)</li><li>• Princip: Elevernes udvikling i faglige og sociale fællesskaber</li></ul> <p><i>Forår 2022</i></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- <u>10. januar</u> – “formål, timetal og længde” + “holddannelse” + “udbud af valgfag i udskolingen” + “klassedannelse”</li><li>- <u>15. februar</u> – “skemalægning” + “vikardækning” + “arbejdets fordeling mellem medarbejderne”</li><li>- <u>6. april</u> – “Supplerende undervisning” + “fokuspunkter i indskoling, mellemtrin og udskoling”</li></ul> <p><i>Mobilpolitik</i></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- <i>Punktet har været på afdelingsmøderne, det har givet anledning til justeringer.</i></li><li>- <i>Drøftelse af håndhævnning i udskolingen – hvad kan vi tilbyde, hvis vi skal fuldstændigt håndhæve. Aktiviteter som alternative tilbud i frikvartererne, mulighed for at benytte telefonen som arbejdsredskab.</i></li><li>- <i>Elevinddragelse til forbedringer og alternative tilbud, hvordan gør vi godt. Kan indtages i elevrådet.</i></li></ul> <p><i>Ændring – der tilføjes et fx ved mobilhotel under 7.-9. årgang. Ændringen vedr. smart watches – skal ud til forældrene.</i></p> <p><i>Elevernes udvikling i faglige og sociale fællesskaber Indsigt i tegn på mistrivsel på skolen Klarhed over hvornår er der mobning Hvem gør noget i hvilke sammenhænge</i></p>



	<p><i>Arbejde i fællesskaber, fællesskabende aktiviteter - hvordan arbejder vi systematisk og målrette med dette arbejde.</i></p> <p><i>Fokus på hvilke aktiviteter der styrker den faglige trivsel, det der er brug for nu, hvordan laver vi sammen forsøgsbaseret undervisning.</i></p> <p><i>Generelt gør Strøbskolen det godt på trivselsdelen 92 % med højeste trivsel</i></p> <p><i>Opfølgning på antimobbestrategi sidst på skoleåret.</i></p> <p><i>Princippet (Elevernes udvikling...) er godkendt uden ændringer.</i></p>
5.	<p>Forventningsafstemning vedr. tilbagemeldinger fra afd. på kommende møde (10 min.) PL/D</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Udskolingen</li> </ul> <p><i>Fremlæggelse 30 min. drøftelse, 30 min. ud fra klassekonference og generelle indsatser og fokusområder.</i></p> <p><i>Hvordan man i årgangene arbejder med de stærke læringsfællesskaber</i></p> <p><i>Princip 4, hvordan kan I belyse, hvordan vi arbejder med princip 4</i></p> <p><i>Evt data fra elevfravær</i></p> <p><i>Rusmidler</i></p> <p><i>Hvordan arbejder vi med det at skulle videre til ungdomsuddannelse</i></p> <p><i>Går det godt i dansk/matematik.</i></p>
6.	<p>Møde med kontaktpædagoger (20 min.) - Marie Louise /D</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Indhold</li> <li>• Nedsættelse af arbejdsgruppe</li> </ul> <p><i>Hvad vil vi gerne have ud af mødet med kontaktpædagoger</i></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <i>Arbejde med forældrefællesskaber</i></li> <li>- <i>Hvordan kan vi tage den vanskelige samtale, forståelse for fællesskaber</i></li> <li>- <i>Opsamling på klasseaftaler, drøfte hvordan vi håndterer konflikter uden for skoletiden. Opsummering på hvorfor vi lavede klasseaftalen.</i></li> </ul> <p><i>Alle de andre må, social pejling helt fra 1. klasse</i></p> <p><i>Sidse, Marie Louise, DN i arbejdsgruppe</i></p> <p><i>Mødet skal afholdes omkring marts.</i></p> <p><i>Marie Louise indkalder til mødet.</i></p>
7.	<p>Tilbage melding fra arbejdsgruppe vedr. Ungemiljø (15 min.) – Arbejdsgruppe/D</p> <p><i>Vi har afholdt dialogmøder på 7.-9. årgang med både forældre og elever med skolen og Rene fra SSP.</i></p> <p><i>Blandede tilbage meldinger</i></p> <p><i>Aftale – at PL skriver ud til 7.+ 8. årgang</i></p> <p><i>PL indkalder</i></p> <p><i>PL skriver ud til forældrene</i></p> <p><i>Telefonlisten skal laves</i></p> <p><i>Arbejdsgruppen vil gerne afholde et evalueringsmøde med Rene og Bjarne. PL indkalder til dette.</i></p> <p><i>Drøftelse</i></p> <p><i>Hvad er udviklingen fra 7 til 9. årgang til disse dialogmøder.</i></p> <p><i>Hvad er formålet med forældremålet, det var ikke tydeligt.</i></p> <p><i>SF=2 – vænner sig til arrangementer uden alkohol.</i></p>



	<p><i>Udfordringer;</i></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- <i>De unge vil gerne være sammen alle sammen og ikke kun i mindre grupper</i></li><li>- <i>Hvornår er det for tidligt og for sent at afholde møder</i></li></ul> <p><i>Fokus på, at der arrangeres aktiviteter uden alkohol.</i></p> <p><i>Arbejdsgruppen fortsætter.</i></p> <p><i>Arbejdsgruppen kan måske have et punkt på mødet med kontaktførelser.</i></p>
8.	<p>Orientering fra ledelsen (bilag kommer) (10 min.) DN-PL/O</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Corona</li><li>• Konvertering af USU-tid</li><li>• Status vedr. særligt fokus på SFO-2 området</li><li>• Talmateriale fra uddannelsesstatistik.dk</li></ul>
9.	<p>Evt. – (5 min.)</p>

**Punkter til næste møde:**

**Planlagte møder i dette skoleår: 7/9 - 13/10 - 25/11 - 10/1 - 15/2 - 6/4 - 19/5**